
    

 

     

     

 
Teleurstellende eerste ronde cao  

onderhandelingen Intersnack 2023 
 

Beste leden werkzaam bij Intersnack, 

Op dinsdag 7 maart jl. hebben wij onze eerste ronde onderhandeld over jullie cao. Tijdens de 

onderhandelingen waren de FNV delegatieleden  Henk, Michel en Nijs aanwezig. De 

onderhandelingen zijn in een goede sfeer verlopen en voor een groot deel verwachten wij tot 

goede afspraken te kunnen komen echter het eerste loonbod is teleurstellend. 

 

Verloop gesprek. Als wij jullie directie goed verstaan dan staan alle seinen op groen en hebben 

jullie een goed jaar achter de rug. Dit is ook aan jullie gecommuniceerd de afgelopen periode “ 

inclusief de winst van 13 miljoen euro “. Daarbij geeft jullie werkgever ook aan te verwachten 

dat dit de komende jaren zo zal blijven.  

 

Samenvatting Wij hebben tijdens de eerste ronde jullie voorstellen toegelicht en de nodige 

vragen beantwoord. De voorstellen brief is toegevoegd als bijlage bij deze digitale nieuwsbrief. 

De directie heeft daarop aansluitend een eerste reactie gegeven. Kort samengevat komt het 

hier op neer: 

- Looptijd 1 jaar. 

- Loonsverhoging per 1 juli van 4,5% en een eenmalige van € 600,-- bruto na instemming 

met de cao. 

- Aanpassing vergoeding vervangend teamlead naar een vaste maandelijkse vergoeding. 

Voorstel wordt de volgende ronde nader ingevuld. 

- Invoering van de RVU regeling met een aantal randvoorwaarden qua aantal en 

voorwaarden waaronder kan worden deelgenomen.  

- Invulling ATV dagen om de feestdagen per vestiging doen niet meer collectief en 

deelname op vrijwillige basis. 

- Overige afspraken als vakbondscontributie, WGA premie, pensioen en dergelijke meer 

worden gecontinueerd. 

 

Conclusie en vervolg 

De kaderleden geven aan dat de loonsverhoging onvoldoende is “ zowel qua niveau als 

ingangsdatum “. Waarbij wordt benadrukt dat het ook niet voldoet aan het mandaat wat wij 

van jullie hebben meegekregen. Vanzelfsprekend hebben wij dit ook gemeld aan jullie 

werkgever. De komende periode zullen de kaderleden met jullie in gesprek gaan over jullie 

verwachtingen en hoe verder.  Vervolg onderhandelingen op dinsdag 28 maart a.s. zetten wij 

de onderhandelingen voort. Bovenstaande reactie geeft volgens ons aan wat de richting zal 

worden en op welke hoofdlijnen we verder zullen onderhandelen.  

 

Lid worden, vragen en opmerkingen; 

Heb je vragen, opmerkingen of wil jij of je collega lid worden. Scan de QR code onderstaand of 

ga naar een kaderlid actief op jouw vestiging. 

 

FNV voedingsindustrie  CNV Vakmensen 

 

 
 

 

 

 

 

 

Met vriendelijke groet,  
mede namens jullie kaderleden; Henk Tweeboom, Nijs Hoorne, en Michiel Berendsen. 

 

 

Mark Klunder       Gerard van Dijk 

Bestuurder FNV Voedingsindustrie    Bestuurder CNV Vakmensen 
 


